
 
Beste leden van de NHV, 
 
Benoeming nieuwe  voorzitter, dagelijks bestuurslid en algemeen bestuurslid. 
 

Het bestuur van de Nederlandse Hartfunctie Vereniging (NHV) is verheugd te 
kunnen mededelen dat het Joppe van der Linde bereid heeft gevonden de taak 
van voorzitter van de NHV op zich te nemen. 
Hij had al zitting als dagelijks bestuurslid en was al nauw betrokken bij alle 
lopende zaken.  
 
Voorzitter en dagelijks bestuur houdt zich bezig met scholing en opleiding, met 
zij-instromers en herintreders en met het vaststellen van de eisen voor 
herregistratie. 
Onderhouden van de gesprekken met SBHFL, NVZ, LOI, Hogescholen en de 
samenwerkende beroepsverenigingen NVVC, Vithas en NVHVV. 
 
Joppe heeft veel zin in de uitdagende voorzitterstaak. Hij blijft daarnaast ook 
betrokken bij de werkzaamheden van de congrescommissie. 
 
Voor de aanstelling van een nieuwe voorzitter werden Joppe van der Linde, 
Alexander van der Tuuk en Ingrid Smid voorgesteld tijdens de Algemene 
ledenvergadering. 
 
Tijdens de Algemene ledenvergadering op 27 mei 2024 heeft de ALV akkoord 
gegeven voor de functie-invulling van Joppe van der Linde als voorzitter van de 
NHV. 
Daarnaast heeft de ALV akkoord gegeven voor de toetreding van Alexander van 
der Tuuk als dagelijks bestuurslid, als voorzitter congrescommissie en 
deelsecretaris. 
Ingrid Smid is voorgesteld als algemeen bestuurslid met als functie: voorzitter 
visitatiecommissie waarvoor de ALV ook akkoord heeft gegeven. 
 
De officiële overdracht voorzitterschap heeft plaatsgevonden tijdens het NHV-
Jubileumcongres op 5-10-2024. 
Danny Verbunt heeft daar de voorzittershamer                    aan de  
nieuwe voorzitter overhandigd. 
 
  



Tijdens het NHV-Jubileumcongres heeft de nieuwe voorzitter de oude 
voorzitter, Danny Verbunt, toegesproken en uitvoerig bedankt voor zijn 
jarenlange inzet ter verbetering van alles rondom het beroep 
‘hartfunctielaborant’.  
 
Ook Willem Wullink werd tijdens het Jubileumcongres toegesproken en 
bedankt voor zijn jarenlange inzet, waarvan de laatste jaren als visitatie-
coördinator. 
 
Waarmee het nieuwe bestuur compleet is en het de werkzaamheden kan 
oppakken en voortzetten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens bestuur en commissieleden 
Tineke Geurs, bestuur 


